
Амбасадор Хрватске у БиХ: Не заговарамо Дејтон 2, али ће вероватно бити неких промена Устава БиХ
четвртак, 27 октобар 2016 10:48

 Иван Дел Векио, амбасадор Хрватске у БиХ, истакао је како не очекује доношење
Дејтона 2, али ће у блиској будућности вероватно бити неких промена Устава БиХ.

  - Неће бити никакве прекомпозиције Дејтона. Нама је стабилност БиХ најбитнија јер
она условљава и стабилност Хрватске – изјавио је Дел Векио за Н1 уочи сутрашње
најаваљене посете новог хрватског премијера Андреја Пленковића Босни и
Херцеговини.

  

Он је додао да Хрватска конструктивно помаже да сва три народа у БиХ добију позицију
која је загарантована Уставом БиХ. Међутим, Дел Векио је истакао да је Хрватска
морала да мења Устав приликом уласка у Европску унију, што ће морати да уради и БиХ.

  

Нови хрватски премијер Андреј Пленковић допутоваће сутра у службену посету Босни и
Херцеговини. Посета БиХ ће бити његова прва посета након ступања на ову дужност 19.
октобра.
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- Посета премијера Пленковића БиХ поручује колики значај дајемо суседној и
пријатељској земљи са којом историјски имамо добре односе. Ми смо потписници
Дејтона и овде живе Хрвати који су држављани и Хрватске -  рекао је Дел Векио.

  

Он је, између осталог, истакао да је Хрватска међу првима осудила референдум који је
одржан у Републици Српској.

  

-  Хрватска је, такође, прва проценила и подржала нужност економских реформи у БиХ
које су касније прихватиле две највеће европске земље. Ако се успешно имплементира
Реформска агенда то ће да донесе огромна средства која ће довести до бољег
функционисања државе, а све ће се то рефлектовати на стандард – додао је Дел
Векио.

  

Он је подсетио да је Хрватска један од главних економских партнера БиХ са робном
разменом већом од милијарду КМ.
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